

No. 16743. CONVENTION ON ROAD SIGNS AND SIGNALS. CONCLUDED AT VIENNA ON 8 NOVEMBER 1968<sup>1</sup>

N° 16743. CONVENTION SUR LA SIGNALISATION ROUTIÈRE. CONCLUE À VIENNE LE 8 NOVEMBRE 1968<sup>1</sup>

RATIFICATION

*Instrument deposited on:*

3 November 1986

DENMARK

(With effect from 3 November 1987.)

With the following reservation and declarations:

Reservation to Article 27, paragraph 3 "according to which "give way" shall be indicated both by transverse marking and a plate."

In addition, the Government of Denmark, pursuant to the provisions of article 46 (2) of the Convention, notified the Secretary-General that it has chosen model Aa as the danger warning sign, and model B2a as the stop sign.

The Government of Denmark, pursuant to the provisions of article 38(1) of the Convention, also notified the Secretary-General that until further notice the Convention shall not apply to the Faroe Islands and Greenland.

*Registered ex officio on 3 November 1986.*

RATIFICATION

*Instrument déposé le :*

3 novembre 1986

DANEMARK

(Avec effet au 3 novembre 1987.)

Avec la réserve et les déclarations suivantes :

[TRANSDUCTION — TRANSLATION]

Réserve à l'égard du paragraphe 3 de l'article 27, selon lequel «Cédez le passage» sera signalé à la fois par une marque transversale et par un panneau.

Par ailleurs, le Gouvernement danois, conformément aux dispositions de l'article 46, paragraphe 2, de la Convention, a notifié au Secrétaire général qu'il avait choisi le modèle Aa comme signal d'avertissement de danger et le modèle B2a comme signal d'arrêt.

Le Gouvernement danois, conformément aux dispositions de l'article 38, paragraphe 1, de la Convention, a également notifié au Secrétaire général que, jusqu'à nouvel avis, la Convention ne s'appliquera pas aux îles Féroé et au Groenland.

*Enregistré d'office le 3 novembre 1986.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 1091, p. 3, and annex A in volumes 1092, 1098, 1120, 1155, 1161, 1175, 1207, 1247, 1296, 1365, 1389, 1393 and 1403.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1091, p. 3, et annexe A des volumes 1092, 1098, 1120, 1155, 1161, 1175, 1207, 1247, 1296, 1365, 1389, 1393 et 1403.